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Onderwerp RE Punten voor komende zomer horeca
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Het overleg is morgen 13 uur pas
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Onderwerp RE Pirnten voor komende zomer horeca
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10 2eHoi

We hadden vrijdag al even over dat je dit in jullie horecaoverleg aan de orde zouden hebben maar zou je kunnen vertellen wat de

uitkomst is
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Verzonden donderdag 2 juli 2020 11 31
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Onderwerp FW Punten voor komende zomer horeca

Zie verzoek van jenv zag dat jij ook met lip hierover contact had over hoe we dit doen Zij willen dns een ambtelijk
overleg plannen
Ik denk dat we half aug omt nodig hebben om voor 1 September te kunnen besluiten

Onderstaande pilots vind ik ingewikkeld de maatregelen die ze willen nemen snijden niet echt hout

We zullen vandaag even metK5ISB1 contact hebben

Gr
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Deze vandaag even bespreken in de adviesgroep Of in ieder geval even benoemen dat deze vragen leven

Ben voornemens aanstaande maandag ambtelijk overleg te plannen met KHN en MKB Gelet op de vragen die leven

bij KHN vier aan een tafel en onderstaande punten is betrokkenheid van VWS essentieel In de loop van de dag
even bilateraal contact

Hartelijke groet
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Onderwerp Punten voor komende zomer

@nctv minjenv nl

Goedemiddag alien

Vanmiddag heeft onze burgemeester een gesprek gehad met KHN Rotterdam We hebben besproken dat we graag de volgende
zaken met de ministers van VWS en JenV zouden willen bespreken Hierbij meldt ik ze alvast informeel aan jullie Hoe staan jullie
daarin

1 Kuchschermen TNO werkt verder aan het onderzoek naar de mogelijkheid om binnen gebruik te maken van kuchschermen

zonder de 1 5 meter te hanteren

2 Welke eisen worden er gesteld aan de ventilatie binnen om eventueel zonder 1 5 meter te kunnen werken vb vliegtuigen
Kan er gewerkt worden aan standaardisatie en kan er voor deze kosten een tegemoetkoming worden verstrekt

3 Als clubs gesloten moeten blijven kan er dan een steunpakket komen

4 De burgemeester onderzoekt of en hoe hij
horeca

5 Verzoeken aan kabinet en OMT onder welke condities er een pilot kan worden gedaan met het openstellen van clubs in

totaal 3 verspreid over het land waarbij de 1 5 meter niet geldt en er gedanst kan worden Denk hierbij aan

10 2e mee kan nemen naar het overleg met de minister s over mkb
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a Hoe lang zou een club dan geopend mogen zijn hoeveel uur achter elkaar of met een uur beluchtingspauze nog een

tweede shift

b Kan er worden gewerkt met leeftijdseisen zodat besmetting minder snel plaatsvindt en kan het OMT daarbij ingaan

op scenario’s met leeftijden tot 20 25 30 35 en ouder

c Indien clubs middels kaartverkoop zelf voorschrijven in de eigen protocollen dat van de bezoekers de gegevens

worden geregistreerd dan kan later bran en contact onderzoek worden gedaan
d Is er een andere afstand dan 1 5 meter mogelijk of geen afstandscriterium maar alleen algemene hygiene eisen

e Kan het dragen van een mondkapje helpen om afte stappen van de 1 5 meter

f Kan goede ventilatie helpen om afte stappen van de 1 5 meter

Met vriendelijke groet

Directie Veiligheid
Gemeente Rotterdam
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Vindt u deze inform at ie onduidelijk Wij geven

Geef het door aan de afzender wanneer deze e

een toelichting
et voor u is en verwijderdit benefit

graag

mail ni

Dit bericht kan informatie bevatten die met voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard ook die verband houdt met risico s verbonden aan liet

elektronisch verzenden van berichten
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